
Jaarverslag 2022 Secretariaat Stichting Boerderij&Erf AKV 

De Stichting Boerderij&Erf AKV heeft in 2022 weer de volgende activiteiten kunnen 

organiseren. 

Bestuurssamenstelling Het Algemeen bestuur bestond uit 9 personen en kwam  in 

2022 negenmaal bijeen, meestal in De Koperen Knop in Hardinxveld-Giessendam. 

Een enkele keer deden we dat in Het Regthuis in Ottoland.  

Werkgroep Advies en Voorlichting De werkgroep kreeg ook dit jaar weer een 

aantal vragen en opmerkingen, die alle konden worden beantwoord. We 

ondersteunden, voor zover dat mogelijk was, bewoners in hun discussie met de 

gemeenten, zoals de Peursumseweg in Molenlanden, de Kerkstraat in Alblasserdam, 

de Middelkoop in Leerbroek en de Heulenslag in Bleskensgraaf. 

Administratie: Het aantal leden bedroeg op 31 december 2022 246. 

In 2022 zijn 396 ontvangen en 106 verzonden stukken per post of e-mail 

geregistreerd. Aan begunstigers en overige belangstellenden werd 11 maal (nrs. 94 

t/m 104) de Digitale Nieuwsbrief Boer&Hoeve verzonden en zoals gebruikelijk 

tweemaal (nrs. 43 en 44) de papieren versie. Positief is dat het aantal reacties 

toeneemt. 

Voorjaarsvergadering: Op 3 mei hielden we onze jaarvergadering weer in het 

kantoor van WEA/Deltaland. Naast de gebruikelijke agendapunten, waarbij de 

vergadering akkoord ging met het jaarverslag en het financieel overzicht, en een 

toelichting bij de gedane projecten, was er na de pauze een presentatie van de film 

voedsel van hier, waarbij de voorzitter een toelichting gaf. 

Najaarsexcursie: Op 1 oktober hielden we na drie jaar weer onze najaarsexcursie, 

die dit keer naar Soest voerde. We bezochten eerst Theehuis de Leilinde met een 

boeiende presentatie van streekkenner bij uitstek Hans Kruiswijk. Vervolgens met de 

bus, ondersteund door uitleg van Ton Hartmann, naar Boerderij Het Gagelgat, nu in 

gebruik door de Stichting Paardenkamp en afsluitend een mooie wandeltocht door 

het historisch fraaie stadje Soest. 

Presentaties: Door de voorzitter zijn weer een aantal lezingen gegeven, waarbij door 

middel van een PowerPoint presentatie beelden van het agrarisch erfgoed in onze 

regio en meestal in het bijzonder over de gemeente waar de lezing wordt gehouden, 

worden getoond.. 

Cursus: Waard om te weten. Zowel voorzitter Arie Bassa als bestuurslid Dick de 

Jong waren docent bij deze boeiende cursus, die komend seizoen al weer voor de 

derde keer wordt gehouden. 

Fokveedag: Op 17 september was na drie jaar weer de traditionele Fokveedag in 

Hoornaar, waar we een mooie stand hadden, die veel bezoekers trok, waarmee we 

in gesprek raakten en zelfs enkele nieuwe leden opleverde. 

  



Ook waren er weer enkel projecten, zoals 

Project Digitalisering Beeldbank Dit project werd afgerond, er zijn door zo’n 40 

fotografen 2605 boerderijen met 9624 foto’s in beeld gebracht. Aan het Prins 

Bernhard Cultuur Fonds is een Projectverslag aangeboden, waarvoor inmiddels de 

toegekende subsidie is ontvangen. 

Project V.A.B. (Vrijkomende Agrarische Bebouwing) Onze stichting participeert, 

vertegenwoordigd door de voorzitter, in een gespreksgroep met de betreffende 

gemeenten en landschapsinstanties om dit proces zo goed mogelijk te begeleiden. 

Met name in de gemeente Molenlanden is een beleid hiervoor ontworpen. 

Samenwerking provincie Zuid-Holland Er is enkele malen overleg geweest over 

een uitgebreider subsidiebeleid, wat heeft geleid tot ruimere subsidiemogelijkheden 

voor oa. Agrarisch Erfgoed. Op de website is hiervan steeds melding gemaakt. 

Diversen: Binnen het bestuur is aandacht voor Boerenerven en Inbreilocaties. 

Hierover is een beleidsnotitie geschreven, die elke vergadering ter sprake komt. De 

intentie is om een voorbeeldenboek te maken met goede en (naar onze mening) 

minder goede uitwerkingen.  

Groot-Ammers, 24 april 2023 

Paul Eikelenboom, secretaris. 


